
樹賢基金有限公司主辦 

2020 年度「環保常識」問答比賽 

主題: 推動環保生活, 減少廢物堆積! 
  

參賽表格  
 

   

參賽者資料  Participant's information:   

   Name    
姓名(中文):   (English) :    
       

稱謂:  先生 女士 小姐  同學   小朋友  

Salutation:    Mr.  Ms. Miss  Student Child  
       

*** ()  選出合適的選項  As appropriate ***  
       

參賽組別:  小學親子組 小學生及家長  

Categories: Primary 

Student  

Primary school students & parents 

 

 

       

  中學組 中學生  
 Secondary    

Student 

 

Secondary students  

       

   

學校名稱:       
Name of 

School:  
      

       

就讀年級: 

Class: 

 

 

 出生年份: 

Year of birth: 

   

       

聯絡電話:  

Tel. No.: 

  聯絡電郵:  

E-mail: 

   

       

通訊地址: 

Address: 

 

 

     

       

       

聲明: 

Declarations: 

1. 本人已閱讀比賽章程及同意遵守本比賽的各項規則及注意事項。 
I have read the Competition Rules and Regulations and will abide by all of the rules and key 

notes.  

 

2. 本人同意樹賢基金有限公司使用本人的資料作本比賽及推廣環保活動之用。 
I give consent that the Surein Foundation may use my personal data for activities relating to 

this competition as well as for promotion of environmental protection. 
 

3. 2 

       

簽名: 

Signature:   

日期: 

Date:   

 

  

* 小學組參賽者由家長或監護人代簽。  

    For participants of the Primary Student Group, the parents or guardians should  sign.     
 

# 個人資料:  樹賢基金有限公司以嚴謹的方式處理個人資料。收集到的姓名、名稱、年齡、聯絡資料，僅會作為本比賽之用。 

 Use of Personal data: The Surein Foundation Ltd takes a compliant approach in the use of personal data collected. Names, year of   

                                       birth, and contact details collected are used in relation to this competition only. 


